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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/15-23/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  20. svibnja 2015. 

                          
 

ZAPISNIK 
S 10. SJEDNICE VMO SRDOČI 

 
sjednica VMO Srdoči održana je 1. travnja 2015. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Dario Konta, predsjednik VMO Srdoči 
- Valter Grgurić, član VMO Srdoči 
- Filipa Vidmar, zamjenica predsjednika VMO Srdoči  
- Franco Pines, član VMO Srdoči 
- Martina Bogdanić, tajnica MO Srdoči  

 
Ostali nazočni: 

- Višnja Vujnović 
- Nada Paladin kao predstavnik Udruge Mavrica – Srdoči 
- Zdenko Sušanj kao predstavnik Udruge Mavrica – Srdoči 
- Luka Vuković kao predstavnik Udruge umirovljenika i starijih osoba Srdoči 
- Mile Jelača kao predstavnik Aktiva dobrovoljnih darivatelja krvi Srdoči 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Dario Konta i predložio slijedeći 
 
 

 

DNEVNI RED 
 

1. Suradnja sa lokalnim udrugama i organizacijama 
2. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Usvojeni su zapisnici sa 7., 8. i 9. sjednice.  
 
Na samom početku Višnja Vujnović je imenovana novim članom Vijeća kao zamjena za 
preminulog dosadašnjeg člana Viktora Šalića kao predstavnica kandidacijske liste SDP – 
HSU. Višnja Vujnović je izrekla svečanu izjavu te time postala punopravan član Vijeća.  
 
 
AD 1 
Predsjednik VMO Srdoči dao je riječ i zamolio za predstavljanje prisutne predstavnike 
udruga.  



2 

 

 
Nada Paladin izložila je dosadašnji rad Udruge Mavrica – Srdoči kao i ostvarene rezultate. 
Naglasila je da je udruga u svom dosadašnjem radu funkcionirala skoro isključivo na 
volonterskoj bazi te sa neadekvatnim financijskim sredstvima. Paladin je izdvojila izdavanje 2 
knjige, organiziranje obilježavanja Križevice, maškara, bogat kulturno - umjetnički program 
tokom bitnih obljetnica, druženja na boćalištu (u okviru Križevice) kroz koje je prošle godine 
prošlo oko 400 ljudi. Nadalje je Paladin predstavila naredne planove Udruge te pozvala 
Vijeće na godišnju skupštinu te predložila da se u okviru MO Srdoči oformi tijelo koje bi se 
posebno bavilo kulturom te možda i tijelo koje bi se posebno bavilo obilježavanjem blagdana 
Križevice. Također je skrenula pažnju na zapostavljenu ideju šetnice Srdoči – Bezjaki te 
pitala u kojoj je fazi izvedba iste ( a koja je plaćena iz komunalnih prioriteta prošle godine).  
 
Mile Jelača predstavio je rad i dosadašnje rezultate Aktiva dobrovoljnih darivatelja krvi Srdoči 
te naglasio da oni svake godine organiziraju više akcija čišćenja okoliša te 3-4 akcija 
darivanja krvi. također je naglasio da Aktiv broji preko 270 aktivnih članova koji darivaju krv 
te kao i Paladin naglasio izuzetnu suradnju sa školom koja im ustupa prostor i izlazi u susret 
u svakom pogledu. Izlaže plan predstojeće akcije čišćenja te pohvaljuje zamjenicu 
predsjednika Vijeća MO Srdoči Filipu Vidmar kao jedinu članicu Vijeća koja se odazvala  
akciji darivanja krvi. Također naglašava potpunu nesavjesnost građana Srdoča što se tiče 
okoliša te opće kulture u pogledu bacanja smeća po ulici i ističe kontejnere za smeće pored 
PBZ banke iz kojih se širi nesnosan smrad. Jelača postavlja i pitanje vlasništva šumice ispod 
škole koja je zarasla u draču i puna je smeća. 
 
Luka Vuković je ispred Udruge umirovljenika pohvalio poziv Vijeća na suradnju i okupljanje 
ovih subjekata Srdoča koji okupljaju ljude. Naglasio je potrebu brige o starijoj populaciji koju 
Udruga provodi kroz niz društvenih i sportsko-rekreativnih sadržaja ali i kroz razna 
predavanja i akcije iz područja zdravstva ali i obuka i tečajeva za ljude starije dobi. Od 
sportova koje Udruga organizira izdvojio je šah, pikado, boćanje i karte a od društvenih 
sadržaja biblioteku sa preko 150 knjiga, tečajeve služenja internetom  i tombule. Kao i oba 
prethodnika ukazao je na kronični nedostatak zelenila na području Srdoča te predložio da se 
napravi drvored – šetnica od centra prema Plodinama.  
 
Nakon njega riječ je preuzeo Zdenko Sušanj koji je naglasio da je Mjesni odbor teritorijalna 
jedinica i tiče se svih stanovnika Srdoča. Podržava ideju očuvanja tradicije kroz 
objedinjavanje programa te napominje da se više ne bi smjela dogoditi prošlogodišnja 
situacija kada je Križevicu najavljivala 2 odvojena plakata sa 2 odvojena organizatora. U 
tome ga podržava Jelača koji smatra da bi se organiziranjem tijela unutar Mo Srdoči bolje i 
lakše radilo na dobrobit cijelih Srdoča.  
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči preuzima riječ te pozdravlja iznesene ideje. Predlaže da se 
28.5. svi ponovo sastanu sa konkretnih promišljenim idejama i svi zajedno objedinjeni 
organiziraju Križevicu. Predlaže da se osnuje Pododbor za kulturu te predlaže Nadu Paladin 
kao najiskusniju u organiziraju kulturnih događanja na području Srdoča za predsjednicu 
istog. Predsjednik Vijeća MO Srdoči predlaže da se osnuje Pododbor za ekološku djelatnost 
te predlaže Milu Jelaču kao najiskusnije u organiziraju akcija i događanja iz ove domene za 
predsjednika istog.  
 
Zaključak: 

 Jednoglasno je usvojena odluka da se osnuje Pododbor za kulturu  

 Jednoglasno je donesena odluka da se osnuje Pododbor za ekološku djelatnost  

 Tražiti će se od KD Čistoće da se operu kontejneri pored PBZ banke te sama 
ulica 

 Provjeriti će se kod nadležnih službi u kojoj je fazi izvedba šetnice Srdoči –
Bezjaki 

 Uputit će se dopis nadležnim službama u vezi potencijalne mogućnosti 
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realiziranja drvoreda - šetnice na potezu kraj Plodina  

 Uputiti će se dopis za identifikacijom čestice šumice ispod škole 
 

Nazočni vanjski sudionici sjednice su otišli te su ostali članovi Vijeća.  
 
AD 2 
Predsjednik VMO izvijestio je Vijeće o potrebi osmišljavanja izvedbe programa "Birajmo 
najljepšu okućnicu, prozor, balkon". Za članove komisije javili su se Filipa Vidmar, Valter 
Grgurić i Višnja Vujnović.  
 
Predsjednik VMO naglasio je potrebu osmišljavanja kvalitetnijeg prostora za djecu na 
području Srdoča te otvorio raspravu na tu temu. Naglasio je potrebu ograđivanja igrališta 
zbog onemogućavanja pasa da se kreću i obavljaju nuždu u prostoru dječjih igrališta te 
nedostatan broj samih igrališta. Valter Grgurić predložio je da se ispita vlasništvo čestice u 
blizini Markovići 25 a koja se nalazi preko puta spomenika partizanima te predložio ukoliko je 
gradsko da se na toj lokaciji napravi parkić za djecu.  
Raspravljalo se i o narednim događanjima, sportskim igrama povodom blagdana sv. Vida u 
kojima sudjeluju natjecateljske ekipe svim Mjesnih odbora 
 

Zaključak: 

 Uputit će se dopis nadležnim službama za identifikacijom čestice koja se nalazi 
preko puta spomenika partizanima na Srdočima u Markovićima 

 Uputit će se dopis nadležnim službama sa zahtjevom da se svako dječje 
igralište u Srdočima ogradi te na njih postave vratašca koja bi onemogućavala 
ulazak pasa te da se opreme novim spravama.  

 Uputiti će se dopis da se na igralište u Ulici Dobriše Cesarića  i na boćalište 
stavi novi pijesak  

 Pitati će se Udrugu umirovljenika i starijih osoba mogu li predstavljati sa svojim 
natjecateljskim ekipama MO Srdoči na sportskim događanjima povodom sv. 
Vida 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:20 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 
Predsjednik VMO Srdoči: 

Dario Konta 
 

 
         

                     
 

 

 

 


